
TuneUp Utilities 2013 Full!

من أقوى وأشهر برامج الصيانة الشاملة لاجهزة الكمبيوتر اذا كنت تبحث عن برنامج يعمل صيانة للجهاز فلن تجد
TuneUP افضل من

برنامج Utilities TuneUp يعتبر البرنامج الاقوي عالميا في مجال صياة و اصلاح أخطاء النظام و الويندز و حل
مشكلات الريجستري المتعددة كما يعمل البرنامج علي تنظيف جهازك الشخصي من مخلفات و الملفات المؤقتة
الموجودة علي جهازك نتيجة تصفحك للانترنت. المميز في هذا البرنامج قوته و سهولة استخدامه كما يتميز بواجهة
احترافية. من مميزات البرنامج ايضا انه يستطيع استعادة و استرجاع الملفات المحذوفة. البرنامج حصل علي العديد

من الجوائز من مواقع البرامج العالمية الشهيرة.

Your ultimate PC cleaner, optimizer, and troubleshooter

NEW! TuneUp Disk Cleaner 2013: Cleans up system-clogging clutter from 150
programs and Windows® 

NEW! TuneUp Browser Cleaner 2013: Removes data traces from 25 browsers 
NEW! TuneUp Live Optimization 2.0: Stops performans-sapping programs

Future-proof: Fully compatible with Windows® 8

With its elegant and powerful Start Center interface, TuneUp Utilities guides users
through all their optimization steps and helps them solve issues with their PC,

Windows®, or 3rd party software. Thanks to our brand new Settings Center, you’ll
also have instant access to the most important settings and update features of TuneUp

Utilities 2013. And once you’re done, the Optimization Report provides you with a
complete history of problems solved, tuning steps performed, and data clutter removed.

::: تحميل البرنامج  :::



لتحميل البرنامج إضغط هنــأاااااااا
http://www.filemsg.com/bw51o8q75ccr

::: تحميل التفعيل (ضعّه في مجلد البرنامج وشغّله ثم إحذفه لتفادي أي مشاكل أنتي فيروس وسيتفعّل فورا لمدى
الحياة!) :::

لتحميل التفعيل إضغط هنـــااااااااا

http://www.filemsg.com/olv8k16nmd82
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